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ΘΕΜΑ: Εφαρμογή προγράμματος 
ολοκληρωμένης διαχείρισης στο 
βαμβάκι. 
 

 

Αριθ. Πρωτ.: 335 
 
 
ΠΡΟΣ 
Το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης & 
Τροφίμων 
Γραφείο Υπουργού 
Κ. Κατερίνα Μπατζελή 
Αχαρνών 2   101 76 ΑΘΗΝΑ                      
Κοινοποίηση: 
ΓΕΩΤ.Ε.Ε. 
ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ 
Π.Ο.Σ.Γ. 
Π.Ο.ΓΕ.ΔΥ. 
Π.Ο.Σ.Ε.Γ. 
 

 
 Κυρία Υπουργέ ,  

 
Με απογοήτευση πληροφορηθήκαμε ότι η προηγούμενη ηγεσία του 

Υπουργείου Α.Α.Τ., λίγο πριν τις βουλευτικές εκλογές υπέγραψε και εκδόθηκε  

ΚΥΑ που αφορά την εφαρμογή συστήματος ολοκληρωμένης διαχείρισης στο 

βαμβάκι κατά agro 2.1-2.2 με προϋπολογισμό 4.000.000,00 Ευρώ.  

Τo ΓΕΩΤ.Ε.Ε. Κεντρικής Ελλάδας δια της παρούσας επιστολής  εκφράζει 

την έντονη διαφωνία του με την συγκεκριμένη υλοποίηση του μέτρου για 

τους παρακάτω λόγους. 

1. Το μέτρο αφορά υφιστάμενες ομάδες παραγωγών που 

εφάρμοσαν το Σ.Ο.Δ. (Σύστημα Ολοκληρωμένης 

Διαχείρισης) κατά το έτος 2009. Τούτο είναι απαράδεκτο, 

διότι όπως προκύπτει, δεν ενημερώθηκαν όλοι οι παραγωγοί 

πριν την έναρξη της καλλιεργητικής περιόδου προκειμένου 

να τους δοθεί η δυνατότητα να συστήσουν και αυτοί με τη 

σειρά τους  ομάδες παραγωγών και να εφαρμόσουν το 

Σ.Ο.Δ. Εύλογα εγείρονται υπόνοιες ότι η προκήρυξη ήταν 

φωτογραφική για λίγους που είχαν την πληροφόρηση. 
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2. Δεν έγινε πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος σύμφωνα 

με τον νόμο από το Υπουργείο παρά μόνο αναρτήθηκε η 

ΚΥΑ στο site του Υπουργείου. 

3. Πολλοί παραγωγοί έτρεξαν να προλάβουν να υποβάλλουν 

αιτήσεις στις Δ/νσεις Γεωργικής Ανάπτυξης χωρίς καν να 

γνωρίζουν τις απαιτήσεις του Σ.Ο.Δ. 

4. Η προκήρυξη δεν μπορεί να γίνεται λίγο πριν την συγκομιδή 

του βαμβακιού γιατί αντίκειται στον κανονισμό του Σ.Ο.Δ. 

 

Κυρία Υπουργέ, αυτοί είναι μόνο ορισμένοι από τους λόγους για τους 

οποίους νομίζουμε αλλά και πρέπει να αποσυρθεί το συγκεκριμένο 

μέτρο και να επαναπροκηρυχθεί στις αρχές του νέου έτους. Θα δοθεί μ’ 

αυτόν τον τρόπο η δυνατότητα σε όλους τους ενδιαφερόμενους να 

συμμετέχουν, εάν το επιθυμούν στο πρόγραμμα, μη «γελοιοποιώντας» 

το σύστημα πιστοποίησης Agro.  

Σε αντίθετη περίπτωση θεωρούμε ότι θα καταστρατηγηθεί η έννοια της 

ποιότητας και πιστοποίησης σε όλα σχεδόν τα αγροτικά προϊόντα.  

Είμαστε βέβαιοι αλλά και απολύτως σίγουροι ότι κάτι τέτοιο, δεν θα το 

επιθυμούσε κανείς και πολύ περισσότερο εσείς.    

Με εκτίμηση 

 

ΓΙΑ ΤΗ Δ.Ε. 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

 

Δρ Κωνσταντίνος Η. Σκόρδας 
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